

Cover Letter

Dear sir/ Madam,

I am Muhammad Ahsan from Pakistan. My education is BSC (Hons) Agriculture majored in Horticulture with total 10 years of experience in Soft & Hard landscaping, Plantation, landscaping designing, landscaping development & maintenance, Site visit, Excavation, Parks & green belts management, Indoor & out door plants caring, Grasses management, Pest and disease control of plants, Fertilizers uses, Forest tree management, Miyawaki forest development, Plants nursery management & New development, Plants production & protection, Green house management, Irrigation, water & soil checking, Garden care, Flowers sowing & their arrangements, Sales, Fruits tree and Vegetables crops production & management and Agronomy crops production like wheat, rice, maize, sugar cane and fodder crops etc. I am working in Agriculture sector from my younger age since we have own agriculture land in my home country. so, I have knowledge and experiences about Agronomy and Horticulture crops. Now I am doing job as Agriculture Engineer in Dubai, United Arab Emirates in landscaping and Plants Nursery Farms sector. I have **Germany opportunity card/ Chancenkarte visa**. My entry will be start from 1st July 2026 in Germany. I am also learning German language. So, I am looking job in Agriculture/Horticulture sector in Germany before moving there. I shall be thankful to you if you give me full time work contract in this field for change my visa status also and for my future career in Germany in this field.

Thanks & Regards,

Muhammad Ahsan.

Ph No; +971529372062

E. mail; mahsan056@gmail.com

Sehr geehrte Damen und Herren,

Ich bin Muhammad Ahsan aus Pakistan. Meine Ausbildung ist BSC (Hons) Landwirtschaft mit Hauptfach Gartenbau mit insgesamt 10 Jahren Erfahrung in der weichen und harten Landschaftsgestaltung, Plantage, Landschaftsgestaltung, Landschaftsbauentwicklung und -pflege, Besichtigung vor Ort, Ausgrabungen, Park- und Grüngürtelmanagement, Pflanzenpflege im Innen- und Außenbereich, Gräsermanagement, Schädlings- und Krankheitsbekämpfung von Pflanzen, Verwendung von Düngemitteln, Forstbaummanagement, Entwicklung des Miyawaki-Waldes, Management von Baumschulen und Neuentwicklung, Pflanzenproduktion und Schutz, Gewächshausmanagement, Bewässerung, Wasser- und Bodenkontrolle, Gartenpflege, Blumensaat und deren Arrangements, Verkauf, Obstbaum- und Gemüsepflanzenproduktion und -management sowie Agrarpflanzenproduktion wie Weizen, Reis, Mais, Zuckerrohr und Futterpflanzen usw. Ich arbeite seit meinem jungen Alter im Agrarsektor, da wir in meinem Heimatland eigene landwirtschaftliche Flächen haben. Daher verfüge ich über Kenntnisse und Erfahrungen in den Bereichen Agronomie und Gartenbau. Jetzt arbeite ich als Landwirtschaftsingenieur in Dubai, Vereinigte Arabische Emirate, im Bereich Landschaftsbau und Baumschulbetriebe. Ich habe eine Chancenkarte/ein Visum für Deutschland. Mein Eintrag beginnt am 1. Juli 2026 in Deutschland. Ich lerne auch Deutsch. Daher suche ich nach einem Job im Landwirtschafts-/Gartenbausektor in Deutschland, bevor ich dorthin ziehe. Ich wäre Ihnen dankbar, wenn Sie mir einen Vollzeitarbeitsvertrag in diesem Bereich zur Änderung meines Visumstatus und für meine zukünftige Karriere in Deutschland in diesem Bereich gewähren würden.

Danke und Grüße,

Muhammad Ahsan.

Ph-Nr.; +971529372062

E-Mail; mahsan056@gmail.com